

EC DECLARATION OF CONFORMITY
EG Konformitätserklärung

**COUNCIL DIRECTIVE ON THE APPROXIMATION OF THE LAWS OF
MEMBER STATES RELATING TO PERSONAL PROTECTIVE
EQUIPMENT (89/686/EEC)**

***Richtlinie 89/686/EWG zur Angleichung der Rechtsvorschriften der Mitgliedstaaten der
Europäischen Union für persönliche Schutzausrüstungen***

We, Ventano Frehe GmbH & Co KG, Hauptstraße 2/2, A-5222 Munderfing, Austria
being the manufacturer/importer established in the Community (European Union), hereby declare that the PPE units
described hereafter as

*Wir, Ventano Frehe GmbH & Co KG, Hauptstraße 2/2, A-5222 Munderfing, Österreich
sind der in der Gemeinschaft (Europäischen Union) ansässige Hersteller/Importeur und erklären hiermit, dass die im folgenden
genannten PSA Ausrüstungen*

- **FFP1 Models "Dromex Dro-Air" 1010**
- **FFP2 Models "Dromex Dro-Air" 1020, 1021, 1121, 1121A, 1121C, 2020, 2021**
- **FFP3 Models "Dromex Dro-Air" 1131, 1231**

is in conformity with the provisions of Council Directive 89/686/EEC and with the harmonised European Standard
Number:

mit der Richtlinie 89/686/EEC und mit der folgenden harmonisierten Norm ein Einklang stehen:

EN 149:2001+A1:2009

The products are identical to the models of the PPE units which are the subject of EC type-examination certificate
number CE 641032 (issue 30 November 2018). This certificate was issued by

*Die Produkte sind identisch zu den Modellen der PSA Ausrüstungen, welche in der EG-Baumusterprüfbescheinigung mit der
Zertifikatsnummer CE 641032 (Ausgabe vom 30. November 2018) beschrieben sind. Diese wurde ausgestellt von*


BSI, Davy Avenue, Knowlhill, Milton Keynes MK5 8PP, United Kingdom

and is subject to the procedures set out in Article 10 of Council Directive 89/686/EEC under the supervision of BSI
(Notified Body number 0086).

*und wurde nach den Bestimmungen des Artikel 10 der Richtlinie 89/686/EEC unter Aufsicht von BSI (Benannte Stelle Kennnummer
0086) durchgeführt.*

This declaration is submitted on behalf of the manufacturer/importer represented by:

Diese Erklärung wird verantwortlich für den Hersteller/Importeur abgegeben durch:



Volker Eloesser
Geschäftsführer

April 23, 2020